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-------------------------------------------------------------------------------- 

原題： COVID-19 雲南省新たに 1例 重点群スクリーニングで ： 4月 19 日 

 

出典： 雲南省 衛生健康委員会 

 

4月 19日 0時 ～ 24時の間に、雲南省では新たに確診症例 1例が増えたが、瑞麗市における重点グルー

プに対するスクリーニング調査の中で見つかったものだ。  確診された症例中、治癒退院したものは 5 例

（いずれも本土症例）、隔離医学観察を解除された無症状感染者 1例（この 1例は本土症例）であった。 

 

4 月 19 日 24 時時点で、雲南省では、確診症例 76 例（輸入症例 6 例、本土 70 例）、無症状感染者 14 例

（輸入 0例、本土 14例）が見つかっている。全員が定点医療機構で治療及び医学観察を受けている。 

 

新たに増えた確診症例 1例 

確診症例１：  51 歳男性、ミャンマー籍： 中等症 

 

https://news.sina.com.cn/c/2021-04-20/doc-ikmyaawc0657652.shtml 

 

 

1 new local confirmed case in Yunnan on April 19 was found in the nucleic acid test 

of key populations in Ruili City 
Sina Center news.sina.com.cn  2021-04-20 06:29 Source: Government website 

-------------------------------------------------------------------------------- 

Original title: 1 new local confirmed case in Yunnan on April 19 was found in the nucleic acid test of key populations 

in Ruili City 

 

Source: Health Commission of Yunnan Province 

 

From 0:00 to 24:00 on April 19, 1 new local confirmed case in our province was found in the nucleic acid test of key 

populations in Ruili City. 5 confirmed cases were cured and discharged (all local), and 1 case of asymptomatic infection 

was released from isolation for medical observation (local). 

 

As of 24:00 on April 19, there are currently 76 confirmed cases in our province (6 imported from abroad and 70 

locally) and 14 asymptomatic infections (all local), all of whom have been isolated for treatment and medical 

observation in designated medical institutions. 

 

A newly diagnosed case: 
Confirmed case 1:  Male, 51 years old, Myanmar nationality, ordinary type 

 

 

：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

云南 4 月 19 日新增本土确诊病例 1 例 在瑞丽市重点人群核酸检测中发

现 
新浪中心 news.sina.com.cn  2021-04-20 06:29 来源： 政府网站 

-------------------------------------------------------------------------------- 

原标题：4 月 19 日云南省新冠肺炎疫情情况：新增本土确诊病例 1 例 

 

来源：云南卫健委 

 

4 月 19 日 0 时至 24 时，我省新增本土确诊病例 1 例，在瑞丽市重点人群核酸检测中发现。确诊病例治愈出

https://news.sina.com.cn/c/2021-04-20/doc-ikmyaawc0657652.shtml


院 5 例（均为本土），无症状感染者解除隔离医学观察 1 例（本土）。 

 

截至 4 月 19 日 24 时，我省现有确诊病例 76 例（境外输入 6 例，本土 70 例），无症状感染者 14 例（均为本

土），均在定点医疗机构隔离治疗和医学观察。 

 

新增确诊病例： 

男，51 岁，缅甸籍，普通型 
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